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در راستای تجلیل از پزشکان؛

تجلیل از پزشکان مهری
طی آئینی از سوی رئیس شبکه و هیئت امناء بیمارستان مهر، از پزشکان این بیمارستان تجلیل بعمل آمد.

به گزارش خبرنگاران گروه جامعه گزارش خبر، در این مراسم سید اسدالله سجادی از هیئت امنا بیمارستان مهر ضمن تبریک روز پزشک خدمت پزشکان
اظهار کرد: یکم شهریور ماه، زادروز طبیب برجسته و نامدار ایرانی ابوعلی سینا، فرصتی مغتنم برای قدردانی از تلاشهای بی وقفه پزشکان در راه حفظ و

ارتقاء سلامت جامعه که همواره عطر امید بر بالین بیماران میپراکنند و به رنجوران امید و حیات عطا میکنند، میباشد.

حجت الاسلام سجادی افزود: شغل پزشکی یکی از شغل هایی ست که مسوولیت پذیری آن زیاد است، چون جان و حفظ مسائل مردم مورد تاکید
است و باید پایبند به اصول دین مبین اسلام و بزرگان دین در این زمینه باشیم.

وی گفت: به نوبه خود از پزشکان حاذق در شهرستان که بدون هیچ چشم داشتی در این شهرستان زحمت می کشند جای تقدیر است.

دبیر هیئت امناء بیمارستان مهر؛ جمع آوری کمک های خیرین از طریق هیئت امنا بیمارستان شهرستان مهر قریب به ۳۲ میلیارد ریال؛

در ادامه این آئین اسماعیل هاشم زاده دبیر هیئت امناء بیمارستان حضرت فاطمه الزهراء شهرستان مهر اظهار کرد: طی شش ماهه گذشته تا کنون
قریب به ۳۲میلیارد ریال از طریق این هیئت امناء از خیرین عزیز کمک های پزشکی شامل اهدا دستگاه سونو، سانترفیوژ تخت احیاء نوزاد و ...در این

زمینه انجام شده است.

رئیس بهداشت و درمان مهر؛ پزشکان در سریعترین زمان ممکن بر بالین مریض ند

در این مراسم « هادی اکبری » رئیس شبکه بهداشت و درمان شهرستان مهر ضمن تبریک روز پزشک اظهار کرد: هیئت امناء همیشه یار و یاور ما بوده و
هستند و از زحمات تمامی پزشکان تشکر میکنیم و امید است با کمک نماینده، فرماندار و هیئات امناء یکی یکی از مشکلات را بتوانیم حل کنیم.

وی گفت: در صورت نیاز به دکتران متخصص در کمتر از ۵ دقیقه خود را بالا سر بیمار در بیمارستان می رسانند و این نشان از تعهد کاری پزشکان است.

وی ادامه داد: تمامی پزشکان به صورت دلسوزانه در این شهرستان مشغول به فعالیت هستند و از طرف خودم بابت کمبودها عذرخواهی میکنم.

در این ادامه این آئین، دکتر سید اسماعیل موسوی معاون درمان شبکه لامرد و مسوول راه اندازی بیمارستان گله دار بیان کرد: باید با حفظ وحدت
مشکلات را یکی پس از دیگری حل کنیم و مشکلات نسبت به قبل خیلی کمتر شده اما هنوز هست و باید در این زمینه دغدغه داشت.

از سوی خبرنگاران فرهنگ سازی شود

در این مراسم دکتر کارداریان از پزشکان حاذق حاضر در این مراسم اظهار کرد: خدماتی که در دیالیز بیمارستان مهر انجام می شود در بالاشهر تهران نمی
بینیم و مردم بدانند که این مهم تاثیرگذار است.

وی افزود: با فرهنگ سازی توسط خبرنگاران و درک همدیگر و رعایت آداب بیمارستان می توان بهره وری بیشتر و با راندمان بالاتر این مهم انجام شود.


